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Evaluering af Årsmødet 2019 og forslag til kommende medlemsmøde til 
brug for Årsmødeudvalget og DASAMs bestyrelse 
 

Evaluering af Årsmødet 2019 

1. Det var godt med parallelle sessioner, hvor der var plads til faglige drøftelser af den videre proces 

med videreuddannelse og kompetenceudvikling, 

2. Det lykkedes for læger og psykologer at få mere indsigt i hinandens områder/tværfaglighed. 

3. Fælles gruppedrøftelse om fredagen vedr. tværfaglighed. Dagen var god. Det var relevant med en 

facilitator i grupperne. Især efterfølgende fælles afslutning/drøftelse var god. 

4. Godt hvis hver afdeling på årsmødet havde mulighed for at snakke sammen omkring, hvordan de 

kunne arbejde videre med det tværfaglige samarbejde. Dette kunne tages op på kommende 

medlemsmøde. 

6. Speciallægernes videreuddannelsesmuligheder var der muligvis ikke nok fokus på. Kunne evt. 

tages op som et opfølgende emne. Evt. emne på medlemsmøde. 

7. Det er vigtigt, at det tænkes ind i programmet at slutte/afslutte med et fælles emne, et emne, der 

er relevant for begge faggrupper. 

8. Fremover kan man overveje en evaluering af årsmødet for deltagerne. En sådan blev ikke 

gennemført i år. 

 

Forslag til DASAM vedrørende kommende medlemsmøde om 

uddannelse/kompetenceudvikling og samarbejde internt og eksternt 

•  Kunne indledes af den eksterne oplægsholder, der meldte afbud på Årsmødet, Sine Lehn-

Christiansen slehn@ruc.dk om tværfagligt samarbejde. 

•  Hvordan kommer vi videre med den viden, vi opnåede på Årsmødet? 

•  Hver afdeling på medlemsmødet skal have mulighed for at snakke sammen omkring, hvordan de 

kunne arbejde videre med det tværfaglige samarbejde. 

•  Hvilke andre samarbejdspartnere er det relevant at indlede samarbejde med og hvordan?  

•  Evt. delemne omkring speciallægernes videreuddannelsesmuligheder 

 

 

 


